



Po Leung Kuk Hong Kong Taoist Association Yuen Yuen Primary School

26 Tsing Hoi Circuit, Castle Peak Road, Tuen Mun, N.T.

Tel: 24501588 Fax: 24042714 E-mail: info@yyps.edu.hk

Ref: 20/21/359

8th June, 2021

To: Parents/Guardians,

Student Award Scheme 學生獎勵計劃

Due to the pandemic situation of the whole Hong Kong, the Student Awards Scheme will be arranged as follows:

因疫情關係，2020/21 年度學生獎勵計劃將有以下安排：

1. School Trips both outside Hong Kong and local were cancelled in this year. 境外境內遊予以取消。
2. The Election of Student of the Year for P6 students will be carried out with the details below:
為六年級學生而設的「傑出學生選舉」則如期進行，詳情如下：

Student of the Year (Outstanding Award for P.6)

1	Target candidates	P.6 students
2	Nomination	Excellent performance in academics, personal talents and other ECA with conduct grade A- or above. In case the conduct of the top 1 is below A-, then the 2 nd one will take the place. In total, 4 students will be elected.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, 1 teacher representative and 1 parent representative.
4	Criteria	Academic performance (40%), Conduct (20%), personal talents, ECA (20%) and interview (20%)
5	Prizes	The one with the highest score will be awarded as 'The Student of the Year'. Prizes will include a \$3000 scholarship, a certificate and a trophy. His/her name will be placed on the Board of Honor which will be located in the school hall; Other nominees will each receive a \$500 scholarship and a certificate. He/she will be awarded during the graduation ceremony.

傑出學生(小六)及入選者

一、	評選對象	六年級學生
二、	候選人提名準則	獲提名的學生不僅要有優良的學業成績及操行(須在 A-或以上)，在個人才藝、課外活動等方面都要有突出表現，為其他同學樹立榜樣，名額共 4 人。
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、主任、教師代表及家長代表各一人組成
四、	評選準則	學業成績(40%)、操行(20%)、個人才藝及課外活動(20%)及面試(20%)進行評分
五、	獎勵	得分最高之學生將成為當年傑出學生(Student of the Year)，可獲得獎學金 \$3000、獎狀及獎盃，其名字將刻於「傑出學生題名榜」上，並永留紀念；其餘各候選人均可獲得獎學金 \$500 及獎狀。獎項亦將於畢業禮頒發。

Thank you for your kind attention and please reply by 14th June.

Yours faithfully,

Ms. Tsang Bik Har
Principal

REPLY SLIP

Student Award Scheme 學生獎勵計劃

Dear Principal,

I have read school notice related to Student Award Scheme. Details of which are noted.
本人已知悉 貴校發出有關學生獎勵計劃之通告及有關詳情。

Please reply on or before 14th June, 2021